

Kembara Pertamaku Penebusan Kredit eDompot Friso Gold Touch 'N Go

TERMA & SYARAT (BM)

Tempoh Kelayakan

1. Penebusan kredit eDompot Friso Gold Touch 'N Go akan berlangsung dari 1 Mac 2025 (12:00 pagi) – 30 Apr 2025 (11:59 malam) (“Tempoh Penebusan”). Dutch Lady Milk Industries Berhad (No. Pendaftaran 196301000165 (5063-V) (“Penganjur”) berhak memendekkan atau melanjutkan Tempoh Penebusan tanpa sebarang notis. Peserta bersetuju untuk terikat dengan sebarang perubahan sedemikian. Semua penyertaan yang diterima di luar Penebusan Tempoh akan terbatal secara automatik. Keputusan Penganjur adalah muktamad dan terikat, oleh itu sebarang surat-menyerat tidak akan dilayan.

2. Program ini terbuka kepada semua pelanggan Friso Gold yang berumur 18 tahun dan ke atas (pada 1 Mac 2025), kecuali pekerja dan ahli keluarga terdekat Penganjur, termasuk pekerja dan ahli keluarga terdekat syarikat gabungan dan/atau syarikat berkaitan, pengedar, agensi pengiklanan dan promosi. Penganjur berhak untuk meminta bukti dokumen pengenalan diri. Dengan menyertai Program ini, anda memahami dan bersetuju tanpa syarat untuk mematuhi Terma dan Syarat ini. Penganjur tidak akan bertanggungjawab ke atas sebarang kerugian, kerosakan dan/atau perbelanjaan yang timbul daripada atau berkaitan dengan penyertaan anda dalam Program ini, walau apa jua pun yang timbul termasuk tetapi tidak terhad kepada kerugian tidak langsung atau berbangkit, serta penebusan dan/atau penggunaan mana-mana Hadiah yang dimenangi.

Mekanik Penebusan

3. Cara Penyertaan

i) Beli mana-mana satu (1) unit Friso Gold Step 3 atau Step 4 (900g/1.2kg) dalam satu resit daripada kedai yang mengambil bahagian dalam Tempoh

Penebusan dan simpan resit asal yang disebut di atas ("Bukti Pembelian") untuk tujuan pengesahan.

ii) Imbas kod QR untuk penyerahan Bukti Pembelian.

iii) Mesej pengakuan balas automatik akan dihantar untuk tujuan pengesahan.

iv) Penyertaan yang diluluskan akan diproses selama sepuluh (10) hari bekerja.

Penebusan Kredit eDompot Touch 'N Go

4. Satu-satunya (1) jenis penyerahan penebusan iaitu melalui WhatsApp, dengan satu (1) penyerahan resit unik.

4.1 Seperti yang diterangkan dalam perenggan 3 di atas, Peserta boleh menyerahkan Bukti Pembelian melalui WhatsApp.

4.1.1 Setiap Peserta berhak/layak untuk menghantar lebih daripada satu [1] penyertaan sepanjang Tempoh Penebusan, tetapi setiap penyertaan mesti disertakan dengan resit unik sebagai Bukti Pembelian. Penyertaan seterusnya dengan resit duplikasi akan dibatalkan. Peserta akan dikenal pasti melalui nama, nombor MyKad, nombor telefon dan Bukti Pembelian atau nombor resit yang dikongsi melalui WhatsApp.

4.1.2 Bukti Pembelian yang diperlukan untuk setiap penebusan ialah satu [1] resit bercetak unik/asal dengan mana-mana satu (1) unit Friso Gold Step 3 atau Step 4 (900g/1.2kg) dalam satu resit daripada kedai yang mengambil bahagian semasa Tempoh Penebusan. Setiap resit unik layak untuk satu [1] penebusan. Resit tidak boleh digabungkan.

4.1.3 Peserta dikehendaki menyimpan resit asal sebagai Bukti Pembelian untuk tujuan pengesahan dan penebusan, jika gagal, Penganjur akan melucutkan hak kelayakan penebusan eDompot Touch 'N Go Peserta. Setiap Peserta mesti mempunyai akaun eDompot Touch 'N Go yang sah.

4.1.4 Penganjur berhak meminta dokumen pengenalan asal (cth. MyKad) atau dokumen asal/bahan sokongan lain daripada Peserta untuk tujuan pengesahan.

4.1.5 Pihak Penganjur berhak untuk membatalkan penyertaan yang tidak lengkap dan lewat. Penganjur dan syarikat yang terlibat dalam Program ini tidak akan bertanggungjawab dalam apa jua aspek untuk kelewatan, ketidakserahan dan/atau gangguan kerosakan teknikal rangkaian atau talian telekomunikasi, sistem dalam talian komputer, pelayan atau pembekal dan/atau peralatan komputer. Mana-mana orang dan/atau Peserta yang melanggar mana-mana peraturan, mendapat kelebihan yang tidak adil semasa menyertai Program ini, atau memperoleh status pemenang dengan menggunakan cara penipuan akan dibatalkan kelayakan. Tingkah laku yang tidak bersemangat kesukanan, mengganggu, menjengkelkan, mengganggu atau mengancam adalah dilarang sama sekali.

Hadiah

Produk	Amaun Penebusan
Friso Gold Step 3 atau Step 4 (900g/1.2kg)	PIN tambah nilai e-Dompet Touch 'N Go RM5, dengan pembelian 1 unit dalam satu resit

Penebusan Hadiah

5. Penganjur akan menyampaikan Hadiah melalui:

5.1 PIN tambah nilai eDompet Touch 'N Go dengan jumlah penebusan akan diberikan kepada Peserta yang disenarai pendek dalam tempoh sepuluh (10) hari bekerja dari pemberitahuan penyerahan. Peserta yang disenarai pendek hendaklah menuntut jumlah penebusan mereka dengan memasukkan PIN tambah nilai ke dalam akaun eDompet Touch 'N Go peribadi mereka.

6. Sekiranya Penganjur mendapati resit yang dibentangkan atau Bukti Pembelian tidak sah atau tidak sah maka Penganjur berhak untuk membatalkan kelayakan Peserta yang disenarai pendek dan melucutkan

Hadiah daripada Peserta yang disenarai pendek tanpa memperuntukkan sebarang alasan.

7. Peserta hendaklah memikul liabiliti dan tanggungjawab sepenuhnya sekiranya berlaku sebarang kemalangan, kecederaan, kerosakan dan/atau tuntutan akibat daripada penyertaan mereka dalam Program ini dan daripada penebusan dan penggunaan Hadiah.

8. Penganjur, ejen, penaja dan/atau wakilnya tidak akan mempunyai liabiliti kepada mana-mana Peserta yang ingkar dalam memungut Hadiah mengikut Penebusan Hadiah dalam apa jua aspek sekalipun.

9. Hadiah hendaklah digunakan/diambil sepenuhnya atas risiko Peserta dan Penganjur mengecualikan semua waranti dan liabiliti berkaitan dengan Hadiah setakat yang dibenarkan oleh undang-undang.

10. Hadiah sama sekali tidak boleh dipindah milik, diserahkan, ditukar atau ditebus oleh Peserta dalam sebarang bentuk atau cara lain selain daripada yang ditentukan oleh Penganjur.

11. Penganjur berhak untuk menggantikan mana-mana Hadiah dengan yang sama nilainya pada bila-bila masa tanpa notis terlebih dahulu.

12. Penganjur berhak untuk menentukan bagaimana Hadiah yang tidak dituntut akan diuruskan.

13. Dengan menyertai Program ini, Peserta bersetuju untuk memberikan maklumat peribadi mereka dan Penganjur dan/atau ahli gabungannya berhak untuk menerbitkan, menggunakan nama peserta dan pemenang dan/atau gambar dan video serta penyertaan dan wawancara mereka untuk tujuan publisiti, pengiklanan dan/atau perdagangan tanpa pampasan atau notis selanjutnya dan setiap peserta tidak berhak untuk membuat sebarang tuntutan, bayaran kewangan atau sebaliknya, untuk penggunaan penyertaan mereka oleh Penganjur.

14. Penganjur mengumpul maklumat peribadi yang boleh dikenal pasti untuk menyediakan perkhidmatan atau untuk berhubung dengan Peserta. Maklumat

ini disimpan dalam cara yang sesuai dengan sifat data oleh Penganjur dan digunakan untuk memenuhi permintaan Peserta. Dengan menyerahkan maklumat peribadi mereka, setiap Peserta dianggap telah memberikan kebenaran kepada Penganjur dan/atau ejennya yang diberi kuasa untuk menggunakan maklumat ini untuk tujuan pemasaran dan promosi masa kini dan akan datang serta untuk menambah baik produk dan perkhidmatannya. Jika Peserta memaklumkan Penganjur melalui Careline di 1-800-88-1191 atau di dutchladycareline@frieslandcampina.com bahawa maklumat di atas tidak boleh digunakan sebagai asas untuk menghubungi selanjutnya, Penganjur akan menghormati permintaan Peserta tersebut. Maklumat Peserta tidak akan diberikan atau dikongsi dengan syarikat atau rakan kongsi lain untuk kegunaan bebas mereka. Untuk Notis Pematuhan Akta Perlindungan Data Peribadi penuh Penganjur, sila rujuk laman web Penganjur di www.frisogold.com.my.

15. Dengan menyertai Program ini, Peserta bersetuju untuk terikat dengan Terma dan Syarat ini serta keputusan Penganjur.

16. Penganjur berhak mengikut budi bicara mutlak, tanpa sebarang liabiliti kepada mana-mana orang, pada bila-bila masa untuk meminda, memadam atau menambah Terma dan Syarat ini termasuk menukar Tempoh Penebusan, membuat penggantian Hadiah, membatalkan, menamatkan atau menggantung Program keseluruhannya atau sebahagiannya. Sekiranya berlaku sebarang perubahan kepada Terma dan Syarat, Peserta bersetuju bahawa penyertaan berterusan mereka dalam Program akan bererti penerimaan mereka kepada perubahan tersebut.

17. Sekiranya terdapat sebarang ketidakselarasan atau percanggahan antara versi Bahasa Inggeris dan versi Bahasa Malaysia Terma dan Syarat ini, versi Bahasa Inggeris akan diguna pakai.

Kedai Yang Mengambil Bahagian

NO	REGION	OUTLET NAME
1	CENTRAL	MANTIN ZEMART SDN BHD
2	CENTRAL	G.U.S. (NILAI) SDN BHD
3	CENTRAL	PD FAMILY STORE SDN BHD
4	CENTRAL	FS FAMILY STORE SDN BHD-REMBAU (O)
5	CENTRAL	B FAMILY MART SDN BHD-REMBAU
6	CENTRAL	KK FAMILY MART SDN BHD-BDR ENSTEK
7	CENTRAL	SIKAMAT FAMILY STORE SDN BHD
8	CENTRAL	SP ZEMART SDN BHD
9	CENTRAL	G.U.S. (SUNGEI PELEK) SDN BHD
10	CENTRAL	G.U.S. (TG SEPAT) SDN BHD
11	CENTRAL	SENAWANG ZEMART SDN BHD
12	CENTRAL	ECONMART MANTIN SDN BHD
13	CENTRAL	AMPANGAN FAMILY STORE SDN BHD
14	CENTRAL	FAMILY STORE-TMN RASAH JAYA
15	CENTRAL	BAHAU ZEMART SDN BHD
16	CENTRAL	SENAWANG FAMILY STORE SDN BHD
17	CENTRAL	PASARAYA TTJ FAMILY SDN BHD
18	CENTRAL	FS FAMILY STORE SDN BHD-TEMPLER
19	CENTRAL	RJ FAMILY STORE SDN BHD
20	CENTRAL	GALENA FAMILY STORE SDN BHD
21	CENTRAL	S-TWO FAMILY STORE SDN BHD
22	CENTRAL	BEST FRESH MART SDN BHD - CENTRE POINT SEREMBAN
23	CENTRAL	SOGO (K.L.) DEPARTMENT STORE SDN BHD
24	CENTRAL	LULU GROUP RETAIL SDN BHD-CAPITOL SQ
25	CENTRAL	ISETAN OF JAPAN SDN BHD (KLCC)
26	CENTRAL	ECONMART SUPERMARKET (SUNGAI BERTIH) SDN. BHD.
27	CENTRAL	BEST FRESH MART SDN BHD-IJOK
28	CENTRAL	REDTICK SUPERMARKET (SHAFTBURY) SDN BHD
29	CENTRAL	G.U.S. (M) SDN BHD-SERI KEMBANGAN
30	CENTRAL	LULU GROUP RETAIL SDN BHD-SHAMELIN
31	CENTRAL	BEST FRESH MART SDN BHD-TG KARANG
32	CENTRAL	REDTICK SDN BHD-PUCHONG KIARA
33	CENTRAL	LULU GROUP RETAIL SDN BHD
34	CENTRAL	PASARAYA SOON HUAT SDN BHD
35	CENTRAL	HANIFFA SDN BHD
36	CENTRAL	G.U.S. (BKT BERUNTUNG) SDN BHD
37	CENTRAL	G.U.S. (TELOK) SDN. BHD.
38	CENTRAL	BEST FRESH MART SDN BHD-KOTA BAYUEMAS
39	CENTRAL	URBAN RETAIL SDN BHD-SRI PETALING

40	CENTRAL	K ECOMART (M) SDN BHD
41	CENTRAL	G.U.S. (SRI DAMANSARA) SDN BHD
42	CENTRAL	ECONMART (SENTOSA) SDN. BHD.
43	CENTRAL	KENWINGSTON GROCER SDN BHD-(PLAZA KLTS JLN GOMBAK)
44	CENTRAL	KENWINGSTON GROCER SDN BHD-(CYBERJAYA 9)
45	CENTRAL	MEGAH BANTING SMKT & DEPT STORE SDN BHD
46	CENTRAL	MEGAH RETAIL SDN BHD-(DENGKIL)
47	CENTRAL	MEGAH FRESH SDN BHD-(SEPANG)
48	CENTRAL	KENWINGSTON GROCER SDN BHD-(TMN BKT CHERAS)
49	CENTRAL	KENWINGSTON GROCER SDN BHD-(ARA D'SARA)
50	CENTRAL	X ELITE DIGITAL COMMERCE SDN BHD
51	CENTRAL	REDTICK SDN BHD-PUTRA JAYA
52	CENTRAL	LULU GROUP RETAIL SDN BHD-AMERIN MALL
53	CENTRAL	MEGAH AMAN SMKT & DEPT STORE SDN BHD
54	CENTRAL	KENWINGSTON GROCER SDN BHD
55	CENTRAL	KENWINGSTON GROCER SDN BHD (KOMPLEKS SAMA)
56	CENTRAL	KENWINGSTON GROCER SDN BHD (BLOOMSVALE)
57	CENTRAL	BEST FRESH MART SDN BHD-PEKAN KAPAR
58	NORTH	JMS SUPER MART SDN. BHD.
59	NORTH	WONDERFUL SUPER MART SHOP SDN. BHD.
60	NORTH	WONDERFUL SUPERMARKET (PENANG) SDN. BHD.
61	NORTH	YAWATA (N.T.) SUPERMARKET SDN. BHD.
62	NORTH	PASARAYA EKONOMI YUAN HUAT
63	NORTH	MINAT (KULIM) SUPERMARKET SDN.BHD. (BAGAN AJAM)
64	NORTH	MINAT (KULIM) SUPERMARKET SDN BHD
65	NORTH	CARNIVAL CASH & CARRY SDN BHD
66	NORTH	JMS SUPERMART (SG PUYU) SDN. BHD.
67	NORTH	PASARAYA KARNIVAL (JERAI) SDN BHD
68	NORTH	PASARAYA ANEKA (GURUN) SDN BHD
69	NORTH	BANDAR BARU (PULAU TIKUS) SUPERMARKET S/B
70	NORTH	BANDAR BARU (JELUTONG) SUPERMARKET SDN BHD
71	NORTH	GAMA SUPERMARKET & DEPT.STORE
72	NORTH	SUNSHINE WHOLESALE MART SDN. BHD.
73	NORTH	WONDERFUL SUPERMARKET (BM) SDN. BHD.
74	NORTH	SUPERMAS RETAIL SDN BHD
75	NORTH	JMS PREMIUM SUPERMART SDN. BHD.
76	NORTH	BANDAR BARU (AIR ITAM) SUPERMARKET S/B
77	NORTH	JMS SUPER MART SDN. BHD.
78	NORTH	WONDERFUL SUPER MART SHOP SDN. BHD.
79	NORTH	WONDERFUL SUPERMARKET (PENANG) SDN. BHD.
80	NORTH	YAWATA (N.T.) SUPERMARKET SDN. BHD.
81	NORTH	PASARAYA EKONOMI YUAN HUAT
82	NORTH	MINAT (KULIM) SUPERMARKET SDN.BHD. (BAGAN AJAM)

83	NORTH	MINAT (KULIM) SUPERMARKET SDN BHD
84	NORTH	CARNIVAL CASH & CARRY SDN BHD
85	NORTH	JMS SUPERMART (SG PUYU) SDN. BHD.
86	NORTH	WONDERFUL SUPERMARKET (BM) SDN. BHD.
87	NORTH	JMS PREMIUM SUPERMART SDN. BHD.
88	NORTH	C-MART HOLDINGS SDN BHD
89	NORTH	PASARAYA EKONOMI A-WANG SDN BHD
90	NORTH	PASARAYA K-CERIA (KANGAR) SDN BHD
91	NORTH	PASARAYA K-CERIA(JITRA) SDN BHD
92	NORTH	PASARAYA YAWATA(JITRA) SDN BHD
93	NORTH	PASARAYA EKONOMI SCH SDN BHD
94	NORTH	TAMAN SULTAN BADLISHAH SUPERSTORE S/B
95	NORTH	PASARAYA K CERIA (KUALA KEDAH) SDN. BHD.
96	NORTH	PASARAYA K CERIA (PENDANG) SDN BHD
97	NORTH	PASARAYA KARNIVAL (JERAI) SDN BHD
98	NORTH	PASARAYA ANEKA (GURUN) SDN BHD
99	NORTH	SUPERMAS RETAIL SDN BHD
100	NORTH	PASARAYA K CERIA (KUALA NERANG) SDN BHD
101	NORTH	PASARAYA K CERIA (POKOK SENJA) SDN. BHD.
102	NORTH	PASARAYA MINAT (KAMPAR) S/B
103	EAST COAST	PASARAYA ECONJAYA SDN BHD
104	EAST COAST	PASARAYA ECONJAYA (KELANTAN) SDN BHD.
105	EAST COAST	PASARAYA ECONJAYA (KUALA KRAI) SDN. BHD.
106	EAST COAST	PASARAYA ECONJAYA (KOK LANAS) SDN.BHD.
107	EAST COAST	PASARAYA ECONJAYA (MACHANG) SDN.BHD.
108	EAST COAST	PKT WHOLESALE WAREHOUSE SDN.BHD.
109	EAST COAST	PASARAYA PKT (WB) SDN.BHD.
110	EAST COAST	PASARAYA PKT (BESUT) SDN.BHD.
111	EAST COAST	SUPERMAS RETAIL SDN.BHD.
112	EAST COAST	PASARAYA ECONJAYA (GUAMUSANG) SDN BHD
113	EAST COAST	PKT (KUALA KRAI) SDN. BHD.
114	EAST COAST	PASARAYA SUPERMAS (TUMPAT) SDN BHD
115	EAST COAST	PKT (TM) SDN BHD
116	EAST COAST	PKT (KOK LANAS) SDN. BHD
117	EAST COAST	PKT(TENDONG)SDN BHD
118	EAST COAST	SABASUN HYPERRUNCIT SDN BHD
119	EAST COAST	SABASUN HYPERRUNCIT SDN BHD
120	EAST COAST	SABASUN HYPERRUNCIT SDN BHD (KIJAL)
121	EAST COAST	LUCKY MART KERTEH SDN BHD
122	EAST COAST	SABASUN HYPERRUNCIT SDN BHD (AJIL)
123	EAST COAST	SABASUN HYPERUNCIT SDN BHD - DGN
124	EAST COAST	PANTAI SELAMAT (CUKAI) SDN BHD
125	EAST COAST	LUCKY MART KERTEH SDN BHD

126	EAST COAST	PASARAYA SAMAMAJU (BINJAI) SDN BHD
127	EAST COAST	PASARAYA SAMAMAJU (K) SDN BHD
128	EAST COAST	ALFA INDAH (BESERAH) SDN BHD
129	EAST COAST	ENG HONG (JLN GAMBANG) SDN BHD
130	EAST COAST	PANTAI SELAMAT (IM) SDN BHD
131	SOUTH	TARGET SUPERMARKET (PONTIAN) SDN. BHD.
132	SOUTH	EXCOWELL CORPORATION SDN BHD/2 (4A) AREA 05
133	SOUTH	TARGET SUPERMARKET SDN BHD (4) AREA 05
134	SOUTH	TARGET SUPERMARKET (BENUT) SDN BHD
135	SOUTH	TARGET SUPERMARKET (KLUANG) SDN BHD
136	SOUTH	TARGET SUPERMARKET (BATU PAHAT) SDN BHD
137	SOUTH	TARGET SUPERMARKET (AYER HITAM) SDN. BHD.
138	SOUTH	TARGET SUPERMARKET (PARIT RAJA) SDN. BHD.
139	SOUTH	KIM YAM TRADING SDN BHD (MA20MT)
140	SOUTH	PASARAYA HWA THAI SDN BHD
141	SOUTH	BIG 10 FRESHMART (SOUTHERN) SDN BHD
142	SOUTH	TARGET SUPERMARKET (TAMAN KLUANG PERDANA) SDN BHD
143	SOUTH	TARGET SUPERMARKET (SRI KLUANG) SDN.BHD
144	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN BHD
145	SOUTH	PASARAYA KINI SDN BHD / MERSING (1) AREA 03
146	SOUTH	BIG 10 GROCER (SEGAMAT) SDN BHD
147	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN BHD (P.NENAS)
148	SOUTH	TARGET SUPERMARKET SDN BHD - CAWANGAN YONG PENG
149	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN BHD (BANDAR TENGGARA)
150	SOUTH	TARGET SUPERMARKET SDN BHD - CAWANGAN PUSAT BANDAR PT RAJA (GPR)
151	SOUTH	ANGEE WHOLESALE SDN BHD
152	SOUTH	FRESH N CONVENIENT RETAIL (TANGKAK) SDN BHD
153	SOUTH	JASIN SHOPPING CENTRE S/B
154	SOUTH	KIM YAM TRADING SDN BHD (MA20MT)
155	SOUTH	TAMPIN SHOPPING CENTRE S/B
156	SOUTH	TARGET SUPERMARKET (BUKIT BAKRI) SDN BHD
157	SOUTH	BIG 10 GROCER (BUKIT BARU) SDN BHD
158	SOUTH	KINI MART (M) SDN BHD
159	SOUTH	ANGEE BERTAM SDN. BHD.
160	SOUTH	BIG 10 GROCER (SEGAMAT) SDN BHD
161	SOUTH	ASTAKA SHOPPING CENTRE (MUAR)S/B (MA21MT)
162	SOUTH	FRESH N CONVENIENT RETAIL (MERLIMAU) S/B
163	SOUTH	BIG 10 FRESHMART (SOUTHERN) SDN BHD - TANGKAK
164	SOUTH	BIG 10 GROCER (GEMENCHEH) SDN BHD
165	SOUTH	BEST FRESH MART SDN BHD (BUKIT RAMBAI)
166	SOUTH	TUNAS MANJA SDN BHD (ANGKASA NURI)
167	SOUTH	MASLEE CASH & CARRY (PUTERI COVE)

168	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN.BHD. (PUSAT PERDAGANGAN KEMPAS)
169	SOUTH	PASARAYA HWA THAI SDN. BHD. (SKUDAI)
170	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN BHD (TAMAN MOLEK)
171	SOUTH	PASARAYA KINI SDN BHD- KOTA TINGGI (3A) AREA 20
172	SOUTH	PSRY HWA THAI S/B (KIPMART-TAMPOI) (1A) AREA
173	SOUTH	PSRY HWA THAI S/B(BESTMART)(1B) AREA 20
174	SOUTH	PASARAYA JIASON (NUSA DAMAI) SDN. BHD - DESARU UTA
175	SOUTH	MASLEE CASH & CARRY (DAHLIA) SDN BHD
176	SOUTH	MIDAS MERGE SDN. BHD. (5E) AREA 04
177	SOUTH	UNIFIED VISION SDN.BHD
178	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN BHD (TERATAI)
179	SOUTH	MASLEE DISTRIBUTION CENTER SDN. BHD.(DESARU)
180	SOUTH	PSRY HWA THAI S/B (TODAY'S MARKET) (B2) AREA 21
181	SOUTH	PASARAYA HWA THAI SDN BHD (BUKIT DAHLIA MASAI)
182	SOUTH	PASARAYA JIASON SDN BHD - JLN 9/17 (5) AREA 02
183	SOUTH	PASARAYA HWA THAI (SALENG)
184	SOUTH	MASLEE CASH & CARRY SETIA INDAH SB (SERI AUSTIN)
185	SOUTH	PASARAYA HWA THAI S/B(PANDAN CITY BARU 2)
186	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN BHD (SETIA INDAH)
187	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN BHD(IDAMAN)
188	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN BHD(KOTA MASAI)
189	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN BHD(KG AMAN)
190	SOUTH	TARGET SUPERMARKET (KULAI) SDN BHD
191	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN BHD (TMN DAYA)
192	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN BHD (P.GUDANG)
193	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN BHD (PASARBELLA HALAL PARK)
194	SOUTH	PASARAYA JIASON (NUSA DAMAI) SDN. BHD - SRI ALAM
195	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN BHD(CAHAYA MASAI)
196	SOUTH	PASARAYA PASIR PUTIH
197	SOUTH	LULU GROUP RETAIL SDN BHD
198	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN BHD-B5
199	SOUTH	INDAH FRESH MARKET SDN BHD
200	SOUTH	PASARAYA HWA THAI SDN BHD-KOTA TINGGI
201	SOUTH	PASARAYA HWA THAI SDN BHD-PUTERI MART
202	SOUTH	TUNAS MANJA SDN BHD-CAW PULAI MUTIARA
203	SOUTH	TARGET SUPERMARKET SDN BHD (TAMAN BUKIT DAHLIA)
204	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN BHD - SRI STULANG
205	SOUTH	INDAH SHOPPING CENTRE SDN BHD (U/TIRAM)(B4)AREA 03
206	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN BHD - PULAI
207	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN BHD (PULAI PERDANA)
208	SOUTH	PASARAYA HWA THAI SDN.BHD (KULAI)
209	SOUTH	MASLEE EXPRESS SDN BHD - DESA CEMERLANG
210	SOUTH	PASARAYA HWA THAI SDN BHD (LARKIN JUNCTION)

